
Záznam 
 

z 2. zasadnutia Komisie obchodu, služieb, cestovného ruchu a regionálneho rozvoja 
 zo dňa 03.03.2016  

 
 

V Galante dňa 04.03.2016 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny  
 
Predseda komisie p. Mgr. László Bíró privítal všetkých prítomných, predstavil nového člena 
komisie pána Ing. Gauliedera a otvoril zasadnutie komisie.  
Vzhľadom k tomu, že ku dňu konania komisie pribudli dva nové body, pán Mgr. Bíró doplnil 
program komisie týmito dvomi bodmi. Takto upravený program (viď. nižšie) zasadnutia 
komisie členovia jednohlasne počtom hlasov 7 jednomyseľne schválili.  

 
Program: 

1. Otvorenie 
2. Informatívna správa o členstve a činnosti Klastra CR – Západné Slovensko 
3. Návrh podmienok na predĺženie nájomnej zmluvy (Zita Popluhárová – ATIZ služby) 

k nebytovému priestoru na ul. Hlavnej s. č. 944 v Galante o podlahovej ploche 35 m2 
v správe spoločnosti Bysprav spol. s.r.o. Galanta 

4. Vyhodnotenie Vianočných trhov a vítania nového roka 
5. Organizačno-technická príprava XXXII. ročníka Galantských trhov 2016 a rozpočet GT 
6. Návrh podmienok k zmene obchodného mena u JGI spol. s.r.o. na JGI SK s.r.o. 

a k predĺženiu zmluvy o podnájme nebytového priestoru na ul. Hlavnej s. č. 945 
v Galante o podlahovej ploche 71 m2 v správe spoločnosti Bysprav spol. s.r.o. Galanta 

7. Návrh podmienok na predĺženie zmluvy o nájme (Alpha Pro Tel s.r.o.) k nebytovému 
priestoru na ul. Hlavnej s. č. 946 v Galante o podlahovej ploche 107,52 m2 v správe 
spoločnosti Bysprav spol. s.r.o. Galanta 

8. Rôzne 
9. Záver 

 

K bodu č. 2  
Informatívna správa o členstve a činnosti Klastra CR – Západné Slovensko 
Materiál predložila Mgr. Sláviková.  
Zs. Takáč – informoval o vzťahoch v KCR, vyjadril postoj, že nevidel skutočný efekt, výstupy 
fungovania KCR, aby z toho mesto malo osoh. Medzičasom vymenili riaditeľa sekcie CR na 
kraji, pán Turanský pozná názor pána Takáča, ak KCR nebude fungovať v prospech mesta, bude 
navrhovať vystúpenie z tohto zoskupenia. Pán Turanský však slušne rozbieha činnosť KCR, 
môžu požiadať o vážne granty, o ktoré mesto žiadať nemôže. Ak sú schopní to dotiahnuť do 
úspešného konca, členstvo je opodstatnené a treba to prehodnotiť. 7.apríla sa bude konať 
nasledujúce stretnutie členov KCR, ak ma niekto záujem zúčastniť z členov komisie, môže ísť 
s p. Takáčom.  
Mgr. Bíró – informoval sa ohľadne poplatkov napr. za výstavy, mimo členstva v KCR 
Mgr. Sláviková – napr. za výstavu sa pohybujú ceny okolo 635 € (aj viac) namiesto 400 € 
Mgr. Bíró – požiadal p. Takáča, aby na najbližšej komisii referoval výstupy zo stretnutia KCR 



Zs. Takáč – Galanta je zakladajúci člen klastra, teraz ešte navrhuje zotrvať v združení 
F. Psota – tiež sa zúčastnil prvého stretnutia KCR s pánom Takáčom a bol vymenovaný do 
nejakej funkcie, nevie však v akej funkcii tam momentálne figuruje. Zúčastnil sa aj stretnutí 
ohľadne cyklotrás, rozbiehajú výstavbu cyklotrás na pohraničnej oblasti s Rakúskom, aj v rámci 
TTSK. 
Mgr. Bíró – žiada preveriť členstvo p. Fridricha Psotu  
Ing. Horváth - bol tiež pri zakladaní KCR, nevedel o vymenovaní p. Takáča a ani mesto o tom 
neinformovalo. Tiež odporúča zistiť, aký osoh z toho má mesto. Zatiaľ CR ponechávame na 
miestnych podnikateľoch, treba doložiť vyhodnocovaciu správu, akým prínosom je KCR pre 
mesto, ako spolupracuje, ktoré sú tam združené organizácie. 
L. Galambosová – vysvetlila situáciu ohľadne menovania p. Takáča primátorom mesta na 
pozíciu zástupcu mesta Galanta v KCR. 
Stanovisko komisie: Komisia zobrala informatívnu správu jednomyseľne na vedomie a žiada 
preveriť funkciu v KCR pána Fridricha Psotu. Komisia návrh na podanie žiadosti o zníženie 
ročného členského poplatku jednomyseľne schválila.  
 

K bodu č. 3  
Návrh podmienok na predĺženie nájomnej zmluvy (Zita Popluhárová – ATIZ služby) 
k nebytovému priestoru na ul. Hlavnej s. č. 944 v Galante o podlahovej ploche 35 m2 
v správe spoločnosti Bysprav spol. s.r.o. Galanta 
Materiál predložila pani Galambosová.  
Mgr. Bíró – ak si plní povinnosti, nevidí problém v predĺžení nájomnej zmluvy 
Stanovisko komisie: Komisia návrh podmienok na predĺženie nájomnej zmluvy jednomyseľne 
schválila.  
 
K bodu č. 4  
Vyhodnotenie Vianočných trhov a vítania nového roka 
Materiál predložila pani Galambosová a zároveň vyslovila spokojnosť s kvalitou kultúrneho 
programu, poďakovala sa poslancom za podporu a navýšenie rozpočtu. Pani Galambosová 
ďalej prisľúbila, že v budúcich rokoch bude venovaná väčšia pozornosť aj odpočítavaniu, 
pusteniu štátnej hymny, príhovoru primátora a vyzvala členov komisie k otázkam a 
pripomienkam. 
Mgr. Bíró – žiadal vysvetlenie sponzorovania klziska a stotožnil sa s pripomienkami pani 
Galambosovej k vítaniu nového roka 
Ing. Gaulieder – organizačno-technicky bolo všetko pripravené. Považuje za dehonestujúce, že 
si primátor nepripravil príhovor a už vôbec sa nestihla spustiť štátna hymna, to ho ako občana 
mesta uráža. Príhovor primátora bolo veľkým faux-pas, ktoré rezonuje medzi občanmi do 
dnešného dňa, preto ho požiadal ospravedlniť sa občanom za svoje správanie.  
Mgr. Kolek – z hľadiska organizovania ďalších ročníkov, sa vrátil k nasledujúcim bodom:  
1. aby bola vyčlenená vyššia čiastka na organizáciu - čo sa odzrkadlilo v pripravenom 
programe, postavenie zastrešeného pódia a zabezpečené profesionálne ozvučenie,  
2. žiada, aby účasť betlehemu bola predĺžená o viac dní, aspoň toľko ako v roku 2015 
3. klzisko berie ako samozrejmosť, príp. žiada preveriť možnosti prenájmu ľadového klziska 
4. na základe ohlasov občanov, žiada o predĺženie doby trvania VT o 1-2 dni, nie je podmienkou 
aby bol kultúrny program súčasťou všetkých dní, VT môžu byt aj bez kultúrneho programu, 
5. na vítanie nového roka musí byť zabezpečené odpočítavanie času, spustenie štátnej hymny, 
príhovor primátora, bezpečnosť občanov eliminovať posilnením služby  



PhDr. Vajdová – navrhuje, aby sa vianočný stromček na námestí rozsvecoval už na Mikuláša, 
nie začiatkom vianočných trhov. 
P. Bodoki – navrhuje vylepšiť výzdobu vianočného stromčeka modernejšími ozdobami 
Mgr. Kolek – slávnostné rozsvietenie stromčeka sa vždy konalo v prvý deň trhov, bol to taký 
slávnostný moment. Dá sa spraviť základné vysvietenie na Mikuláša a prvý deň trhov, sa dá 
spraviť ďalšie veľkolepé rozsvietenie a kompletné osvetlenie námestia.  
Ing. Gaulieder – Mikuláš je pre deti, to druhé rozsvietenie stromčeka by malo byt veľkolepejšie. 
Navrhol zvážiť rozloženie stánkov do budúcnosti, aby to bolo komornejšie, ucelenejšie pri 
podmienkach tvaru námestia. Aj z bezpečnostných dôvodov, za stánky mimo hlavného diania 
si niektorí návštevníci chodili riešiť svoje sociálne potreby. 
PhDr. Vajdová – na námestí svietia na Vianoce aj 3-4 stromčeky, v Hodoch sa museli skladať, 
aby si aspoň jeden stromček rozsvietili – pred škôlkou. Bolo by vhodne, aby aj mestské časti 
boli osvetlené, keď to riešila, bolo jej povedané, že nie sú na to fin. prostriedky.  
F. Psota – navrhoval vyhradiť priestor na pyrotechniku v mieste konania silvestrovskej noci  
P. Bodoki – súhlasil s myšlienkou kontrolovať kedy a kde sa používajú petardy 
Ing. Gaulieder – po zemi sa okrem fliaš váľali aj opití ľudia, navrhoval zabezpečiť aj počas 
Silvestra, aby pracovníci tech. služieb zbierali priebežne odpadky, tak ako počas VT, aby sa 
predišlo nehodám. Na fľaše by mohli byť pripravené kontajnery na sklenené nádoby. 
Stanovisko komisie: Komisia berie správu o Vianočných trhoch a vítaní nového roka 
jednomyseľne na vedomie s podmienkami: vyčleniť finančné prostriedky minimálne na 
úrovni roku 2015, zabezpečenie profesionálneho ozvučenia, profesionálneho pódia so 
zastrešením, predĺžiť trvanie vianočných trhov bez navýšenia finančných prostriedkov, 
predĺžiť účasť živého Betlehemu, snažiť sa o inštalovanie klziska aj v r. 2016, prípadne zvážiť 
zabezpečenie ľadovej plochy, prehodnotiť skoršie rozsvietenie vianočného stromčeka, 
prehodnotiť rozmiestnenie stánkov, zabezpečiť výzdobu a osvetlenie stromčekov 
v mestských častiach, na Silvestra zvýšiť bezpečnosť, zabezpečiť časomieru, štátnu hymnu, 
príhovor – dvojjazyčne a na patričnej úrovni, vyčleniť priestor v mieste konania pre 
pyrotechniku. 
 
K bodu č. 5  
Organizačno-technická príprava XXXII. ročníka Galantských trhov 2016 a rozpočet GT 
Materiál predložila pani Galambosová a doplnila, že sa už uskutočnili 2 pracovné stretnutia 
riaditeľstva trhov a viacerí poslanci sú členmi riaditeľstva trhov. Na poslednej komisii kultúry  
a medzimestských vzťahov odsúhlasili jej členovia kultúrny program a výšku vstupného na 
amfiteáter. 
Mgr. Kolek – dodal, že bola zmenená a odsúhlasená štruktúra kultúrneho programu na 
amfiteátri. V posledných rokoch badali, že poobede nie je navštevovaný program ako po 
uplynulé roky, po programe sa všetci presúvali do vínnej uličky a amfiteáter zostal prázdny. Vo 
štvrtok zostava štruktúra nezmenená. Piatok a sobotu sa mení štruktúra, budú dva hlavné 
programy – o 21:00 hod bude 1 hlavný program, o 22:30 bude druhy hlavný program. Tým sa 
značne navýši kvalita a celkovo úroveň trhov. Aj posledný účinkujúci, Peter Nagy so skupinou, 
už potvrdil účasť. Tentokrát bude program naozaj veľmi dobrý. Vystúpi tiež skupina Ine kafe, 
Irigy honaljmirigy z Maďarska, Zatrestband – orchester z ČR, P. Nagy so skupinou a skupina 
Polemic. Samozrejme to aj navyšuje fin. prostriedky. Finančnej komisii navrhnú toto zvýšenie 
a samozrejme aj na MsZ. Riaditeľ MsKS navrhol navýšenie vstupného na 2 €, po hlasovaní 
komisie kultúry návrh prešiel s tým, že predpokladaný príjem by sa tak navýšil zo 6 000 na 
12 000 €. O to menej by teda mesto muselo vynaložiť fin. prostriedkov na kult. Program. Mgr. 



Kolek na komisii kultúry navrhoval ponechať 1 € a keď občania budú vidieť lepší program, 
nebudú proti zvýšeniu poplatku v budúcnosti, deti do 10 rokov zdarma. 
Ing. Gaulieder - na komisii kultúry navrhoval 1,50 € za vstupné na kult. program. Toto je jediná 
udalosť robená pre občanov mesta, takéto gesto by mohlo zostať na úrovni ako v minulom 
období. Na jednej strane znížime dane a poplatky pre jednu kategóriu obyvateľov a tu zvýšime 
poplatok na amfiteáter, mali by sme vyjsť v ústrety občanom mesta, aby mali pôžitok z kult. 
programu. 
Mgr. Kolek – MsZ bude rozhodovať o výške vstupného, budeme mať silný argument – ak chcú 
občania lepší program, vyžaduje si to zvýšenie vstupného 
Mgr. Bíró – vie si predstaviť, ak sa zvýši úroveň, môže sa zvýšiť poplatok. Na kult. program je 
najvyššia suma tento rok, ale ak dáme dva programy, dá sa vysvetliť navýšenie. Vždy bol proti 
spoplatneniu GT, ale ideme spoplatniť kult. program. Navrhuje aj možnosť kúpy vstupenky na 
mieste konania, v predpredaji za nižšiu sumu. Tak by motivoval občanov si zakúpiť lístky v 
predstihu. Aj počas roka sa konajú rôzne iné kult. podujatia, za ktoré sa platí. Dá sa to 
dotiahnuť ešte, sú rôzne spôsoby.  
G. Molnár – je tiež názoru, aby na mieste konania bol drahší vstup, príp. na posledný koncert 
môže byt lacnejší. Takéto skupiny si pýtajú väčšie vstupné a v predpredaji ak si kúpia 
návštevníci lístok, to čo ušetria môžu minúť na občerstvenie. 
Mgr. Kolek – doteraz nepočul žiadne námietky na spoplatnenie kult. programu na amfiteátri, 
chystajú sa aj prezentácie dobových spolkov v parku, pripravia celodenný program, hry pre 
deti, prezentácie dobových tancov, bojov a podobne, to spoplatnené nebude. 
Ing. Gaulieder - treba pripraviť riadnu publicitu, osvetu na pripravovaný program, že má 
myšlienku. Zaujímal sa tiež ohľadne sponzorských príspevkov, rozpočtovaných 10 tis. či 
vychádza z reality alebo je želaním a kto to zabezpečí? 
L. Galambosová – v súvislosti so získavaním sponzorských darov ponúkol pomoc aj pán 
prednosta P. Bodoki 
Ing. Gaulieder – považuje to za vrcholne neštandardné a nedôstojné voči potencionálnym 
sponzorom, že ich neosloví primátor a prehlásil, že sa takejto akcie nezúčastní, nakoľko to nie 
je úlohou poslancov. 
Mgr. Bíró – predchádzajúce ročníky sa suma sponzorského blížila k 10 tis. Na GT sme už dostali 
1000 €, ktoré vybavila pani Galambosová. Pán primátor zatiaľ neurobil žiadne kroky, pán 
prednosta sa toho chopil, Mgr. Bíró mu prisľúbil v tejto veci pomôcť, hoci by to mala byt úloha 
primátora. 
Ing. Gaulieder – pre podnikateľa je partnerom primátor, nie poslanec ani prednosta. Rozpočet 
by nemenil, podľa toho sa potom rozhodne finančná komisia a MsZ. 
Stanovisko komisie: Komisia berie správu o organizačno-technickej príprave XXXII. ročníka 
Galantských trhov a jej rozpočet jednomyseľne na vedomie. Komisia navrhuje spoplatniť 
kultúrny program s pripomienkou: cena vstupného v predpredaji do 10.08.2016 vo výške 
1,50 €, cena vstupného v mieste konania na celý program – 2,00 €. Komisia tento návrh 
spoplatnenia kultúrneho programu na amfiteátri s počtom hlasov 6 za, 1 člen sa zdržal 
schválila a odporúča v tejto forme predložiť na rokovanie do MsZ.  
 
K bodu č. 6 
Návrh podmienok k zmene obchodného mena u JGI spol. s.r.o. na JGI SK s.r.o. a k predĺženiu 
zmluvy o podnájme nebytového priestoru na ul. Hlavnej s. č. 945 v Galante o podlahovej 
ploche 71 m2 v správe spoločnosti Bysprav spol. s.r.o. Galanta 
Materiál predložila pani Galambosová.  



Stanovisko komisie: Komisia návrh podmienok na predĺženie nájomnej zmluvy jednomyseľne 
schválila.  
 
K bodu č. 7  
Návrh podmienok na predĺženie zmluvy o nájme (Alpha Pro Tel s.r.o.) k nebytovému 
priestoru na ul. Hlavnej s. č. 946 v Galante o podlahovej ploche 107,52 m2 v správe 
spoločnosti Bysprav spol. s.r.o. Galanta  
Materiál predložila pani Galambosová.  
Stanovisko komisie: Komisia návrh podmienok na predĺženie nájomnej zmluvy jednomyseľne 
schválila.  
 
K bodu č. 8  
Rôzne 
a) Galandia  
Ing. Horváth – informoval sa ohľadne súčasnej situácie s Galandiou 
L. Galambosová – spracováva sa VO na stavebnú časť, k 1.3. prebehlo hromadne prepustenie 
zamestnancov 
Ing. Gaulieder – doniesla sa mu informácia, že mesto si bude brať úver na financovanie opravy 
Galandie, doteraz sme sa o tom ani nebavili, ani na MsZ 
Mgr. Bíró – o tomto nemá nikto informáciu 
 
b) zastrešenie nádvoria neogotického kaštieľa 
Mgr. Kolek – téma zastrešenia nádvoria NgK sa týka aj komisie OSCR a RR, preto si dovolil 
predniesť návrh stáleho zastrešenia nádvoria NgK. Zastrešenie sa vždy riešilo pred aktuálnym 
podujatím. Mesto by mohlo uvažovať o postupnom odkúpení zastrešenia, keďže sa na nádvorí 
budú konať ďalšie podujatia v budúcnosti. Vyžiadal si cenovú ponuku na zastrešenie, jedná sa 
o možnosť jeho odkúpenia od spoločnosti Autoplachty Vajda, v sume cca 40 000 €.  
Mgr. Bíró – nie sme odborníci, zadal úlohu – možnosti odkúpenia, nájsť ďalšie riešenia 
zastrešenia príp. iné možnosti 
Stanovisko komisie: Komisia tento návrh o možnostiach odkúpenia a hľadania ďalších 
možností zastrešenia nádvoria neogotického kaštieľa počtom hlasov 6 za, 1 sa zdržal 
odsúhlasila. 

 
c) obnova neogotického kaštieľa 
Mgr. Kolek – podal správu z priebehu komisie kultúry, keď sa dotazoval ohľadne priebehu 
opravy j-v veže a južného krídla NgK, z dôvodu príprav Galantských trhov. Do konca mája by 
mali byť všetky práce hotové, celková suma uvedená v kalkulácii bola 120 000 €, hoci 
zastupiteľstvo schválilo 125 000 €. Odpoveď pána Takáča bola, že 5000 € na nepredvídateľné 
náklady, prace naviac atď. Predvolaná bola aj pani vedúca ORM, ktorá podala inú odpoveď, na 
základe ktorej podal Mgr. Kolek žiadosť na preverenie situácie kontrolórovi mesta. Pán Takáč 
poslal oznámenie o odstúpení z členstva komisie kultúry.  
Ing. Gaulieder –požiada ešte o preskúmanie tejto záležitosti predsedu finančnej komisie, aby 
vedel ako sa nakladá s  fin. prostriedkami, ktoré schválilo MsZ 
 
d) Galantské noviny/Galántai újság  
Mgr. Kolek – informoval členov komisie OSCR a RR o prerokovaní informácie v súvislosti s tzv. 
zrušením vydávania GN/GÚ na komisii kultúry a medzimestských vzťahov dňa 1.3.2016. 



Komisia kultúry zverejnila uznesenie svojej komisie aj na stránke mesta, kde deklarovala, že 
informácie, ktoré odzneli v posledných GN-GÚ, sa nezakladajú na pravde, ani jeden 
z poslancov nikdy nezrušil GN, len nepodporili vyčleniť na ne fin. prostriedky. Komisia kultúry 
deklarovala, že podporí vydávanie GN-GÚ za podmienok, ktoré stanovila vo svojom uznesení, 
a to: transparentné výberové konanie na šéfredaktora novín s príslušným vzdelaním v danej 
oblasti, transparentné verejné obstarávanie na dodávateľa tlače, opätovné kreovanie 
redakčnej rady dohliadajúcej na vyváženosť tohto periodika, schválenie štatútu GN-GÚ. 
Mgr. Bíró – nie je za, aby bol šéfredaktor zamestnancom MsÚ. Upresnil tiež, že podľa 
aktuálnych informácií TV Krea nedostáva žiadne fin. prostriedky, ani za odvysielanie spotov 
Mgr. Kolek – požiadal pani Galambosovú, aby s užšou skupinou rokovali s TV Krea ohľadne 
možnej spolupráce, avšak všetky kroky jej pán primátor zastavil, nakoľko komisie nemajú 
zadávať úlohy viceprednostke, môžu ich len odporúčať 
L. Galambosová – ak chceme urobiť výberové konanie, musíme prerobiť organizačnú štruktúru 
Ing. Gaulieder – odporučil Mgr. Kolekovi vystúpiť s uznesením komisie kultúry k tejto téme na 
najbližšom zasadnutí MsZ. 
 
e) petícia „Stop hazardu“ 
Ing. Horváth – počul o petícii „Stop hazardu“, veľa podnikateľov, reštauračných zariadení žije 
aj z poskytovania týchto služieb, prevádzkujú automaty, pokiaľ budú zakázané všade, každý sa 
k tomu musí vedieť postaviť. Ak bude petícia úspešná, podnikatelia sa musia pripraviť 
a zabezpečiť prevádzky na ďalšie roky. Bol by rád, keby sa do ďalšej komisie pripravil materiál 
o počte herní a podobných prevádzok prevádzkujúcich automaty v meste. 
L. Galambosová – máme takýto zoznam, len ho aktualizujeme 
Mgr. Kolek – nevieme ešte presne nič povedať, keď nevieme ako skončí petícia 
Mgr. Bíró – zadal úlohu pripraviť materiál o prehľade zariadení, ktoré prevádzkujú výherné 
automaty. Komisia tento návrh jednomyseľne odsúhlasila. 
 
f) občianska vybavenosť 
Ing. Horváth – sa vyjadril ohľadne potrebe zváženia, aké prevádzky púšťame do obytných zón, 
nech medzi bytové domy nepúšťajú prevádzky, ktoré používajú kamióny, nákladné autá,  ktoré 
by tam nemali čo robiť. Je to nebezpečné a rušivé. Na uliciach sa hrajú deti, v skorých 
ranných/neskorých nočných hodinách je v niektorých častiach mesta rušno a ozýva sa hluk, 
buchot z ťažkých nákladných vozidiel a výrobných strojov. 
Mgr. Bíró – navrhol preveriť, či sú existujúce prevádzky v súlade s územným plánom mesta a 
aby mesto dohliadalo, kde a aké prevádzky povoľuje. Komisia tento návrh jednomyseľne 
schválila.  
 
g) cena primátora mesta 
Ing. Gaulieder – informoval komisiu, že spracuje VZN na udeľovanie cien primátora mesta, 
keďže aktuálne VZN nie je v súlade so zákonom. Na MsZ navrhne zmenu VZN na oceňovanie 
osobností, udeľovanie cien mesta, aby sa zamedzilo dehonestovaniu ceny primátora, aby aj 
komisie schvaľovali výber osobností a MsZ to schválilo 
 
 
h) občianska vybavenosť na sídl. Sever 
Ing. Horváth – na sídl. Sever pri Patrii sa stavia nový obytný dom, žiada, či by sa s investorom 
nedalo dohodnúť, aby napojil tak novú komunikáciu, aby sa odbremenila cesta okolo domu 



dôchodcov. Tiež sa vyjadril v nadväznosti na občiansku vybavenosť, na sídl. Sever nie je žiaden 
riadny obchodný reťazec.  
F. Psota – navrhuje aby viedla komunikácia priamo, od Hodskej ul. na Švermovu ul., nie v tvare 
„S“. V prípade príchodu nového investora, žiada ponúknuť priestor na sídl. Sever, nakoľko je 
tam len jedna prevádzka potravín, Jednota. 
Mgr. Bíró – navrhol zadať úlohu: predložiť informatívnu správu o koncepcii občianskej 
vybavenosti na sídl. Sever, ktorú komisia jednomyseľne schválila.  
 
i) CMZ 
Ing. Horváth – sa ďalej informoval, či sa rieši CMZ. Uskutočnila sa aj súťaž a nič sa nekoná. 
Žiadal tiež vysvetlenie, prečo bola vyčlenená časť Hlavnej ulice na projekt CMZ a nie celá 
Hlavná ulica? 
L. Galambosová – čakáme na výzvy, budú podané projekty. Odporúča ozrejmiť kto určil, že 
súťaž CMZ ohraničuje dané územie.  
Mgr. Bíró – zadal návrh na úlohu: komisia žiada ozrejmiť, z akého dôvodu bola vypísaná súťaž 
projektov CMZ na konkrétne územie od kruhového objazdu pri MsU po budovu rešt. Merkúr. 
L. Galambosová – podá informatívnu správu na najbližšej komisii 

 
K bodu č. 9 
Záver 
 
Úlohy zo zasadnutia komisie OSCRaRR zo dňa 03.03.2016 
 

1. Preveriť členstvo a funkciu pána Fridricha Psotu v združení CR – Klaster Západné 
Slovensko, prípadne v inom podobnom združení. 
                                                                      Z: zástupkyňa prednostu, Mgr. Sláviková 
                                                                      T: do ďalšieho zasadnutia komisie 
 

2. Preveriť možnosti odkúpenia zastrešenia na nádvorí neogotického kaštieľa, prípadne 
nájsť ďalšie možnosti zastrešenia nádvoria.  
                                                                      Z: Mgr. Psota, ORM 
                                                                      T: do ďalšieho zasadnutia komisie  
 

3. Pripraviť materiál o prehľade zariadení, ktoré prevádzkujú výherné automaty.                                                                      
Z: zástupkyňa prednostu, ORM 

                                                                     T: do ďalšieho zasadnutia komisie 
 

4. Preveriť, či sú existujúce prevádzky v meste v súlade s územným plánom mesta. 
Dohliadať na povoľovanie prevádzok podľa územného plánu mesta.                 
                                                       Z: ORM, stavebný úrad 
                                                                      T: do ďalšieho zasadnutia komisie 
 

5. Predložiť informatívnu správu o koncepcii občianskej vybavenosti na sídl. Sever                                                                      
Z: ORM 

                                             T: do ďalšieho zasadnutia komisie 
 
 



6. Podať informáciu o dôvode vypísania súťaž projektov CMZ na konkrétne územie od 
kruhového objazdu pri MsÚ po budovu reštaurácie Merkúr. 
                                                                     Z: zástupkyňa prednostu, ORM 
                                                                     T: do ďalšieho zasadnutia komisie 
 
Po prerokovaní všetkých bodov rokovania komisie predseda komisie Mgr. László Bíró 
poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. O termíne najbližšieho zasadnutia 
komisie budú jej členovia informovaní formou pozvánky. 
 
 
 
 
 
 
        Mgr. László Bíró v.r. 
          predseda komisie 
 
 
 
 
 
Zapísala: Mgr. Andrea Sláviková 

 


